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Jaarstukken Purmerend



Wat hebben we daarvoor gedaan

Beleidsveld Milieu
• De resultaten op het gebied van vergunningverlening, toezicht en handhaving en het onderdeel 

milieu worden gerapporteerd in het evaluatieverslag van 2021. Jaarlĳks krĳgen wĳ van 
de Omgevingsdienst Ĳmond een jaarverslag waarin de door hun uitgevoerde activiteiten 
zĳn beschreven.

• Vanwege de coronacrisis en de daarmee samenhangende maatregelen zĳn niet alle geplande 
milieucontroles bĳ inrichtingen uitgevoerd.

• Eind 2021 is duidelĳk geworden dat er geen landelĳk revolverend asbestfonds komt. Voor 
deelname aan dit fonds waren al wel middelen gereserveerd. Daarom is gekeken naar andere 
manieren om ervoor te zorgen dat er een financieel instrument is voor onze inwoners voor 
asbestdaksanering. De bedoeling is dat asbestdaksanering wordt toegevoegd als activiteit 
aan de gemeentelĳke duurzaamheidslening en gemeentelĳke duurzaamheidssubsidie. De 
voorbereidingen hiervoor zĳn getroffen in 2021 en dit moet geformaliseerd worden in 2022. 
Dit vereist een besluit van de gemeenteraad. Eind 2022 worden alle bĳ de gemeente bekende 
eigenaren van vermoedelĳke asbestdaken via een per doelgroep passend communicatietraject 
benaderd en geïnformeerd over de aanwezigheid en verwĳdering van een asbestdak. Daarbĳ 
worden de particulieren gewezen op de subsidiemogelĳkheden.

• Om ervoor te zorgen dat bedrĳven meer gaan doen aan energiebesparing, heeft de provincie 
het Energiebesparingsakkoord opgezet. Het akkoord is gericht op het realiseren van naleving van 
energiebesparingswetgeving in de industrie- en dienstensector tussen 2022 en 2025. In december 
2021 heeft het college besloten om de intentieovereenkomst Energiebesparingsakkoord 
2022-2025 te ondertekenen. Na deelname aan het akkoord zal samen met Omgevingsdienst 
Ĳmond een plan van aanpak worden opgesteld, waarin wordt beschreven op welke manier 
de komende vier jaar invulling wordt gegeven aan het energiebesparingsakkoord in de 
gemeente Purmerend.

• De communicatiecampagne hebben we doorgezet in 2021. Naast informatie gericht op 
meer bewustwording omtrent afvalscheiding, hebben we ook ingespeeld op de afvalsituatie 
door corona.

• De pilot gft inzameling hoogbouw bĳ de flats Ooster- en Westervenne is ook in 2021 voortgezet.
• Het faciliteren van afvalscheiding op basisscholen is vanwege de coronasituatie op pauze gezet. 

Hier wordt voor zover mogelĳk in het nieuwe schooljaar in 2022 een nieuwe start mee gemaakt.
• In 2021 is de vervolgnotitie Toekomstbestendig Afvalbeheer Purmerend opgesteld en vastgesteld 

door het college.
• Het afvalscheidingspercentage voor Purmerend in 2020 zakte naar 53%, mede veroorzaakt door 

de coronasituatie.
• De verhuizing van zowel de milieustraat als de gemeentewerf is door de raad akkoord bevonden. 

In 2021 is voor de nieuwe situatie een schetsontwerp gemaakt, i.s.m. de betrokken medewerkers.
• Bĳ de milieustraat op De Koog is een webcam geïnstalleerd die live de mogelĳke drukte voor 

de milieustraat laat zien. Zo kunnen bewoners vooraf zien hoe druk het is en hun bezoek 
hierop afstemmen.

Beleidsveld Duurzaamheid
• De gemeenteraad heeft de Regionale Energiestrategie, de RES vastgesteld.
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